
Laholms Bridgeklubb Protokoll från styrelsemöte 
 20 april 2010 
 
 Närvarande:   
 Kent Nordenberg Maria Ohlsson 
 Annika Cederlid Christer Nilsson 
 Gunilla Johansson Eva Lena Glimne 
 Lennart Nordberg   

1. Mötet öppnas 

Kent Nordenberg förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Val av justeringsman 

Christer Nilsson valdes att justera dagens protokoll. 

4. Timeout 

I olika konstellationer har Kent, Maria och Gunilla talat med såväl Lars Hed som Leif 
Malvefors. Lars Hed har nu timeout tills den 3 maj då ett beslut måste tas. Styrelsen är 
enig om att Lars Hed bör fortsätta som ordförande, men att han också måste bli mer 
lyhörd för andras åsikter. 

5. Sommarbridge 

Vi är kort om tävlingsledare och ruteroperatörer inför sommarbridgen. Kent föreslog att ta 
hit Henrik Johansson för att utbilda några fler tävlingsledare och Gunilla föreslog att 
utbilda ett par fler ruteroperatörer.  Beslutades att genomföra detta. 

6. Laholmsguldet 

Beslutades att det måste vara minst 32 par anmälda för att vi ska genomföra tävlingen. Ca 
en vecka innan avgörs om tävlingen genomförs eller ej. 

7. Övriga frågor 

Lennart redovisade om mötet Från kurs till klubb. Föreslogs att vi ska börja 
kursverksamheten redan i september och att vi ska visa upp oss på Maxi en lördag i 
augusti för att locka nya spelare. 

8. Nästa möte 

Nästa möte hålls den 6 maj 2010 hos Lennart. 

9. Mötet avslutas 

 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Gunilla Johansson  Christer Nilsson 
 
 
Tf. Ordf. Kent Nordenberg 


